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Sēde sasaukta 2023.gada 28.septembrī plkst.9 

Sēde atklāta 2023.gada 28.septembrī plkst.9 

 

Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 16 Bauskas novada domes deputāti:  

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Mārtiņš Mediņš, 

deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte 

Solveiga Lineja, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Kalniņš, deputāte Laine Baha, 

deputāts Rihards Melgailis, deputāte Inita Nagņibeda, deputāts Mārtiņš Cimermanis, 

deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Arnolds Jātnieks 

 

Sēdē nepiedalās: 

deputāts Jānis Dūmiņš – ikgadējā atvaļinājumā 

deputāts Juris Krievs – komandējumā 

deputāts Jānis Siugalis – darbnespējas dēļ 

 

Sēdē piedalās:  

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, Bauskas 

novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja 

Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, ekonomistes Marija 

Abramčika, Gita Skribāne, Informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja Zinaida Sparāne, 

datorsistēmu un datortīklu galvenais administrators Ingemārs Avotiņš, datorsistēmu un 

datortīklu administratore Krista Sondore, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, juristi 

Linda Mežsarga un Arvīds Zvirbulis, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, 

teritorijas plānotāja Dace Platonova, Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, 

Izglītības nodaļas vadītāja Baiba Šumina, Izglītības nodaļas speciāliste Ilze Ērgle, Kultūras 

nodaļas vadītāja Elīna Māla, Personāla nodaļas vadītāja Dace Strazdiņa, Bauskas apvienības 

pārvaldes vadītāja Līga Vasiļauska, nekustamā īpašuma speciālistes Dace Stubure un Aija 

Fridrihsone, Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, Vecumnieku pagasta 

nodaļas vadītājs Lauris Mediņš, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītājs Jānis Strēlis, Rundāles 

apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta 

vadītāja Laura Ārente, sabiedrisko attiecību speciālistes Beata Logina un Andra Matuļenko, 

Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Būvniecības nodaļas 

vadītājs Ralfs Simanovičs, Būvvaldes vadītāja Dace Putna, izglītības iestādes “Pamūšas 

speciālā pamatskola” direktore Aelita Naumane,  izglītības iestādes “Zālītes speciālā 

pamatskola” direktors Guntis Jurkevičs, profesionālās ievirzes izglītības iestādes “Vecumnieku 

Mūzikas un mākslas skola” direktore Iveta Lavrinoviča, Bauskas novada pašvaldības SIA 

“Iecavas siltums” un SIA “Kūdrinieks” valdes loceklis Andis Kaspars, Bauskas novada 
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pašvaldības SIA “Bauskas novada komunālserviss” valdes loceklis Dzintars Cāzers, personas 

Vārds/Uzvārds pilnvarotā persona Vārds/Uzvārds 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par izmaiņām Sociālās un veselības komitejas sastāvā. 

3. Par izmaiņām Vides un attīstības komitejas sastāvā. 

4. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas nolikumā. 

5. Par Bauskas muzeja direktores Baibas Šulces atbrīvošanu no amata. 

6. Par Iecavas vidusskolas direktora Kārļa Kravja atbrīvošanu no amata. 

7. Par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai Jānim Viegliņam. 

8. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas apvienības pārvalde” 

nolikumā. 

9. Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Bauskas apvienības pārvaldē. 

10. Par zemes gabala pirkšanu Pilskalna ielas turpinājuma izbūvei. 

11. Par siltumenerģijas tarifu apstiprināšanu Bauskas novada Īslīces pagastā. 

12. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku apvienības 

pārvalde” nolikumā. 

13. Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Vecumnieku apvienības pārvaldē. 

14. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes “Rundāles apvienības 

pārvalde” nolikumā. 

15. Par SIA “Mūsu saimnieks” siltumenerģijas apgādes pakalpojumu tarifu 

apstiprināšanu. 

16. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmes 

noteikšanu. 

17. Par Bauskas novada pašvaldības iestāžu “Pamūšas speciālā pamatskola” un “Zālītes 

speciālā pamatskola” nosaukumu maiņu un grozījumiem nolikumā. 

18. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

19. Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 24.novembra lēmumā “”Bauskas 

Mūzikas un mākslas skola” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”. 

20. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023.gada 26.janvāra lēmumā “Bauskas 

novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes “Vecumnieku Mūzikas 

un mākslas skola” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”. 

21. Par papildu finansējumu būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam Vecumnieku 

vidusskolas ēkas pārbūvei. 

22. Par nekustamā īpašuma “Rāmas”, Iecavas pagastā, Bauskas novadā (zemes vienības 

kadastra apzīmējums 4064 002 0333) detālplānojuma apstiprināšanu. 

23. Par dalību Zemgales plānošanas reģiona konkursā remigrācijas atbalsta pasākumiem. 

24. Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Rīgas ielā 46 k-2 fasādes restaurācijai. 

25. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2023.gada 30.marta 

saistošajos noteikumos Nr.3 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” 
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apstiprināšanu. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības Dzīvokļu komisijas 2023.gada 8.augusta lēmuma 

“Par ziņu anulēšanu dzīvesvietas […]. deklarācijā […]” apstrīdēšanu. (slēgtā sēdes 

daļa) 

27. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada Sociālais dienests” 

2023.gada 11.augusta lēmuma Nr.SD/2023/1-3/5150 “Par apbedīšanas pabalsta 

piešķiršanu” apstrīdēšanu. 

28. Par Bauskas novada Būvvaldes 2023.gada 24.augusta lēmuma “Par atteikumu 

izsniegt reklāmas izvietošanas atļauju Rīgas ielā 16, Iecavā” apstrīdēšanu. 

29. Par Bauskas novada pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica 

dzelzceļa teritorija 6”, Codes pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 6-7, 

Garoza, Mežotnes pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Uzvaras iela 10-9, 

Uzvara, Gailīšu pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Viršu mežs”, Gailīšu pagastā 

atsavināšanu. 

33. Par nekustamā īpašuma Lidlauka ielā 10, Bauskā nodošanu atsavināšanu. 

34. Par nekustamā īpašuma Lidlauka ielā 12, Bauskā nodošanu atsavināšanu. 

35. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Pilskalna iela 51-35, 

Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Salātu iela 18-15, 

Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Salātu iela 33-55, 

Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Tilta iela 7 k-1 Bauskā, 

atsavināšanu. 

39. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Bauskas iela 11-3, 

Dāviņi, Dāviņu pagasts, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Eglāji 1”, Skaistkalnes pagastā 

atsavināšanu. 

41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.4 

“Smaidas”, Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.38 

“Misas kūdra 14”, Misa, Vecumnieku pagasts, nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.9 

“Misas kūdra 8”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

44. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.5 “Misas kūdra 4”, 

Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

45. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.11 

“Misas kūdra 1”, Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

46. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.1 Rīgas 

iela 6, Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

47. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8 

“Pūpoli”, Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

48. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.4 

“Priedītes”, Vecumnieku pagasts, nodošanu atsavināšanai. 
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 Domes priekšsēdētājs informē, ka 15.septembrī notika Bauskas novada pašvaldības 

Uzņēmēju gada balvas pasākums, kurā tika pasniegtas balvas, bet vairāki uzņēmēji nepiedalījās, 

tādēļ sēdes laikā šiem uzņēmējiem tiks pasniegtas balvas. Notiek uzņēmēju apbalvošana: SIA 

“Uzvaras lauks” (atpūtas komplekss “Miķelis”) ieguva titulu “Gada tūrisma pakalpojuma 

sniedzējs”, restorāns “Mežs Kungs” ieguva titulu “Gada jaunais uzņēmējs”, SIA “Bauskas alus” 

ieguva komisijas simpātiju balvu.  

 Domes priekšsēdētājs informē, ka saņemts A.Jātnieka iesniegums par deputāta mandāta 

atjaunošanu, kas tika atlikts, kamēr tika pildīti Saeimas deputāta pienākumi, tāpēc ar šo brīdi 

A.Jātnieks kļūst par Bauskas novada domes deputātu; veiktas arī izmaiņas darba kārtībā, par 

kurām atsevišķi jābalso. 

 

Balsojums ar roku par darba kārtības izmaiņām, izslēdzot no darba kārtības 6.jautājumu, jo tas 

zaudējis aktuālo statusu 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
izslēgt no darba kārtības 6.jautājumu “Par Iecavas vidusskolas 

direktora Kārļa Kravja atbrīvošanu no amata”. 

 

 

Balsojums ar roku par darba kārtības izmaiņām, 26.jautājumu nosakot kā noslēdzošo jautājumu 

izskatīšanai slēgtā sēdē sensitīvas informācijas dēļ 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

darba kārtības 26.jautājumu “Par Bauskas novada pašvaldības 

Dzīvokļu komisijas 2023.gada 8.augusta lēmuma “Par ziņu 

anulēšanu dzīvesvietas […]. deklarācijā […].” apstrīdēšanu” 

noteikt kā noslēdzošo jautājumu izskatīšanai slēgtā sēdē. 

 

 

Balsojums ar roku par darba kārtības papildināšanu ar 49.jautājumu 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: papildināt darba kārtību ar 49.jautājumu. 

 

Papildus darba kārtība: 

49. Par Vecsaules pamatskolas direktores Aijas Spriņķes atbrīvošanu no amata. 

 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

(I.Romānovs) 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Informē par aktuālākajiem procesiem, pie kuriem tiek organizēts darbs. 

Atbilstoši rīkojumiem, notiek aktīvs darbs pie budžeta prioritāšu iesniegšanas, tāmju 

sagatavošanas. Plānots oktobra vidū sākt iesniegto tāmju izskatīšanu. 

Notiek Bauskas novada pašvaldības iestāžu vadītāju un darbinieku novērtēšanas process, 

kurš sadalīts terminētos posmos – darbinieku pašnovērtējums, vadītāja vērtējums un līdz 

20.oktobrim jāveic darbinieka un vadītāja pārrunu procedūra.  

Izdots rīkojums par 2023.gada inventarizācijas veikšanu, nosakot termiņu no šī gada 

1.oktobra līdz 30.oktobrim, pirmās tikšanās jau ir notikušas.  

Saistībā ar iedzīvotājiem sniegtajiem komunālajiem pakalpojumiem, pārvalžu vadītājiem un 

SIA “Bauskas novada komunālserviss” vienojoties, sagatavots Iecavas un Bauskas 

apvienības pārvaldes grafiks par tikšanās vietām un laikiem, arī Rundāles apvienības 

pārvalde drīzumā iesniegs grafiku. Tiek veikts skaidrojošais darbs iedzīvotājiem. 

Aktualizēts jautājums par vakanču publiskošanu Nodarbinātības valsts aģentūrā, jāvieš 

izpratne vadītājiem par tā nozīmīgumu, kā arī tiks prezentēts novada aplikācijas ieviešanas 

process un novada zīmola izstrāde.  

 Jautājumu nav, informāciju pieņem zināšanai. 

 

2.p. 

Par izmaiņām Sociālās un veselības komitejas sastāvā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Priekšlikums ievēlēt A.Jātnieku Sociālās un veselības komitejas sastāvā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 
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Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 397 "Par izmaiņām Sociālās un veselības 

komitejas sastāvā". 

 

 

3.p. 

Par izmaiņām Vides un attīstības komitejas sastāvā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Priekšlikums ievēlēt A.Jātnieku Vides un attīstības komitejas sastāvā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 398 "Par izmaiņām Vides un attīstības 

komitejas sastāvā". 

 

 

4.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas nolikumā. 

(E.Paičs) 

Ziņo: E.Paičs. 

 Valsts pārvaldes likuma panti nosaka, ka pārvalde organizējama pēc iespējas efektīvi, 

ja nepieciešams, to pilnveido. Strādājošajai Ētikas komisijai tika izvērtēts nolikums, 

secināms, ka pastāv ierobežojošs faktors, jo tika noteikts, ka Ētikas komisijā var būt 2 

deputāti, 2 administrācijas darbinieki un 1 sabiedrības loceklis. Priekšlikums šo 

ierobežojumu svītrot, un noteikt, ka komisiju izveido un tās sastāvu apstiprina ar domes 

lēmumu uz attiecīgās domes pilnvaru laiku, sastāvā iekļaujot 5 komisijas locekļus. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Rihards Melgailis) 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 399 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības Ētikas komisijas nolikumā". 

 

 

5.p. 

Par Bauskas muzeja direktores Baibas Šulces atbrīvošanu no amata. 

(I.Romānovs) 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Pašvaldībā saņemts B.Šulces iesniegums par darba tiesisko attiecību izbeigšanu ar šī 

gada 29.septembri. Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas muzeja direktores B.Šulces 

atbrīvošanu no amata.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 400 "Par Bauskas muzeja direktores 

Baibas Šulces atbrīvošanu no amata". 

 

 

6.p. 

Par Iecavas vidusskolas direktora Kārļa Kravja atbrīvošanu no amata. 
 

Izslēgts no darba kārtības. 

 

 

 

7.p. 
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Par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai Jānim Viegliņam. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, vai nepieciešams 

ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 401 "Par atļauju valsts amatpersonas 

amata savienošanai Jānim Viegliņam". 

 

 

8.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas apvienības pārvalde” 

nolikumā. 

(A.Okmanis, L.Vasiļauska) 

Ziņo: A.Okmanis, L.Vasiļauska. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdēs, lūdz ziņotāju koncentrētam gala ziņojumam. 

 L.Vasiļauska ziņo par sagatavoto lēmuma projektu – priekšlikums veikt strukturālas 

izmaiņas, izveidojot Administrāciju, Nekustamo īpašumu nodaļu, Bauskas pilsētas nodaļu, 

Brunavas un Ceraukstes pagasta nodaļu, Codes un Mežotnes pagasta nodaļu, Vecsaules un 

Dāviņu pagasta nodaļu, Gailīšu pagasta nodaļu un Īslīces pagasta nodaļu, kā arī veikt 

grozījumus nolikuma punktos, kuri zaudējuši aktualitāti, ņemot vērā Pašvaldību likuma 

nosacījumus.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  1 (Voldemārs Čačs) 

"atturas" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 402 “Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības iestādes “Bauskas apvienības pārvalde” 

nolikumā". 

 

 

9.p. 

Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Bauskas apvienības pārvaldē. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Ināra Pētersone) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 403 "Par atsavināšanas līdzekļu 

izlietojumu Bauskas apvienības pārvaldē". 

 

 

10.p. 

Par zemes gabala pirkšanu Pilskalna ielas turpinājuma izbūvei. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis 

Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  1 (Voldemārs Čačs) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 404 "Par zemes gabala pirkšanu 

Pilskalna ielas turpinājuma izbūvei". 

 

 

11.p. 

Par siltumenerģijas tarifu apstiprināšanu Bauskas novada Īslīces pagastā. 

(A.Okmanis, L.Vasiļauska, L.Baha) 

Ziņo: A.Okmanis, L.Vasiļauska. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņotāju 

koncentrētam gala ziņojumam. 

 L.Vasiļauska informē, ka pagājušā gadā tika pieņemts lēmums par siltuma tarifiem 

Īslīces pagastā un ņemot vērā, ka tika uzstādīti siltumapgādes skaitītāji, ir precizēts 

nepieciešamais apjoms apkurei un tādēļ nepieciešamas tarifa izmaiņas, jo pagājušā gadā 

aprēķini tika veikti, balstoties uz apkurināmām platībām, nezinot precīzos patērētos 

apjomus. Apstiprināt sagatavoto tarifu 115,18 EUR/MWh bez PVN. 

 L.Baha jautā, vai šie jautājumi par tarifiem nav sasaistāmi ar jaunās kapitālsabiedrības 

komunikāciju uzturēšanu. L.Vasiļauska atbild, ka Bauskas apvienības pārvaldes teritorijā 

šis ir vienīgais komunālais pakalpojums, kas paliek pārvaldes ziņā, jo lielākā daļa 

siltumenerģijas tiek vērsta uz pašvaldības ēkām, tikai neliela daļa ir iedzīvotāju dzīvesvietu 

platības. Šī funkcija komunālservisam netika nodota, jo tā ir pašvaldības vajadzība; ja to 

nodotu komunālservisam, veidotos vairāk izmaksu, piemēram, PVN. 

 L.Baha turpina, kāpēc atsevišķas funkcijas tika nodotas, bet šo funkciju nenodod. 

A.Okmanis paskaidro, ka viss tika izanalizēts, izdevīgāk bija atstāt; kapitālsabiedrībai 

nenodod arī izglītības iestādes, tas varētu būt kā nākamais solis risinājumam. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga 

Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Laine Baha, Ināra Pētersone) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 405 "Par siltumenerģijas tarifu 

apstiprināšanu Bauskas novada Īslīces pagastā". 

 

 

12.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku apvienības pārvalde” 

nolikumā. 

(A.Okmanis, D.Šileika, L.Baha) 

Ziņo: A.Okmanis, D.Šileika. 
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 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdēs, lūdz ziņotāju koncentrētam gala ziņojumam. 

 D.Šileika ziņo, ka pamatojoties uz normatīvo aktu izmaiņām, kā arī pēc 

nepieciešamības tika izvērtētas pagastu funkcijas, tiek mainīts pārvaldes nolikums, 

apvienojot pagastu nodaļas – Kurmenes un Skaistkalnes pagasta nodaļu, Bārbeles, Stelpes 

un Valles pagasta nodaļu, Vecumnieku pagasta nodaļa paliek kā atsevišķa vienība, tiek 

mainītas arī citas normas atbilstoši likumdošanai.  

 L.Baha jautā, vai apzināti saglabāta Vecumnieku pārvaldē BIS sistēmas funkcija, vai 

pēc katras iestādes ieskatiem tiek vērtēts. D.Šileika paskaidro, ka līdz šim ar BIS sistēmu 

strādāja Vecumnieku pārvaldes vadītājs un pagasta nodaļas vadītājs, Bauskā strādā pagastu 

nodaļu vadītāji; ņemot vērā apjomu, šo funkciju nodos pārvaldes vadītāja vietniekam, 

izvērtējot nolikumus, ir lietas, kas tiek darītas atšķirīgi. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 406 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības iestādes "Vecumnieku apvienības pārvalde" 

nolikumā". 

 

 

13.p. 

Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Vecumnieku apvienības pārvaldē. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Ināra Pētersone) 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 407 "Par atsavināšanas līdzekļu 

izlietojumu Vecumnieku apvienības pārvaldē". 

 

 

14.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes “Rundāles apvienības pārvalde” 

nolikumā. 

(A.Okmanis, J.Kalinka, I.Pētersone, A.Jātnieks, A.Sietiņš) 

Ziņo: A.Okmanis, J.Kalinka. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdēs, lūdz ziņotāju koncentrētam gala ziņojumam. 

 J.Kalinka ziņo, ka sagatavoti nolikuma grozījumi, kuros tiek apvienotas Rundāles, 

Svitenes un Viesturu pagasta nodaļas, pakļautībā apvienības pārvaldes vadītājam, līdzīgs 

modelis ir Iecavas apvienības pārvaldē. Izmaiņas saistībā arī ar likumdošanu un funkcijām, 

kas saistītas ar komunālo pakalpojumu nodošanu SIA “Bauskas novada komunālserviss”.  

 I.Pētersone norāda uz atšķirīgo struktūru un atbildības sadalījumu Rundālē. J.Kalinka 

paskaidro, ka Rundālē Saimnieciskā nodaļa paliek, jo tika likvidēts Rundāles 

komunāldienests, saimnieciskās funkcijas tādas kā teritorijas uzturēšanu veiks Saimnieciskā 

nodaļa. I.Pētersone jautā, kāpēc nodaļai paliek teritorijas labiekārtošanas un pašvaldības 

ceļu un ielu uzturēšanas funkcijas, bet pārējās pārvaldēs to nodrošina ārpakalpojums. 

J.Kalinka paskaidro, ka Rundālē arī ir ārpakalpojums, bet atsevišķas lietas izvērtē un izpilda 

pārvaldes, citās apvienību pārvaldes struktūrās tas atsevišķi nav izcelts.  

 A.Jātnieks jautā, kura ir īstā struktūrshēma pievienotajās datnēs. A.Sietiņš atbild, ka 

īstā struktūrshēma ir tā, kurā atzīmētas tikai divas struktūrvienības – Administrācija un 

Saimnieciskā nodaļa. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  1 (Arnolds Jātnieks) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 408 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības iestādes "Rundāles apvienības pārvalde" 

nolikumā". 

 

 

15.p. 

Par SIA “Mūsu saimnieks” siltumenerģijas apgādes pakalpojumu tarifu apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 
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 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 409 "Par SIA "Mūsu saimnieks" 

siltumenerģijas apgādes pakalpojumu tarifu apstiprināšanu". 

 

 I.Pētersone uzdod precizējošu jautājumu – kapitālsabiedrība darbojas kopš šī gada 

1.septembra un līdz ar to, kāpēc SIA “Mūsu saimnieks” tiek atsevišķi stiprināts tarifs, vai šis 

uzņēmums nav integrēts kapitālsabiedrībā. I.Romānovs paskaidro, ka Finanšu komitejas sēdē 

tika sniegta atbilde, ka iesāktais process par tarifa apstiprināšanu tika uzsākts augusta sākumā, 

notika iedzīvotāju apspriede par plānoto tarifu, loģiski tika uzskatīts, ka šo procesu noslēdz SIA 

“Mūsu saimnieks” sagatavotā tarifa ietvarā, lai nesarežģītu procedūras. A.Okmanis papildina, ka 

tarifs būs mazāks nekā līdz šim un juristu atzinums par lēmuma projektu ir šāds. I.Pētersone 

rezumē, ka tad juridiski vēl pastāv šis uzņēmums. A.Okmanis apstiprina, ka SIA “Mūsu 

saimnieks” nav izslēgts no Uzņēmumu reģistra.  

 

16.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmes 

noteikšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta un Finanšu komitejas sēdēs ar piebildi 

sagatavot grozījumus nolikumā par izglītības iestāžu vadītāju un direktoru atlīdzības 

noteikšanu, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  2 (Solveiga Lineja, Inita Nagņibeda) 
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Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 410 "Par Bauskas novada pašvaldības 

izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmes 

noteikšanu". 

 

 

17.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestāžu “Pamūšas speciālā pamatskola” un “Zālītes 

speciālā pamatskola” nosaukumu maiņu un grozījumiem nolikumā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, vai nepieciešams 

ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 411 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestāžu "Pamūšas speciālā pamatskola" un "Zālītes speciālā 

pamatskola" nosaukumu maiņu un grozījumiem nolikumā". 

 

 

18.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas  un Finanšu komitejas 

sēdēs, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 412 "Par Bauskas novada pašvaldības 

izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām pašvaldību 

savstarpējiem norēķiniem". 

 

 

19.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 24.novembra lēmumā “”Bauskas 

Mūzikas un mākslas skola” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 413 "Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2022.gada 24.novembra lēmumā ""Bauskas Mūzikas 

un mākslas skola" maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu"". 

 

 

20.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023.gada 26.janvāra lēmumā “Bauskas novada 

pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes “Vecumnieku Mūzikas un mākslas 

skola” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 
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Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 414 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2023.gada 26.janvāra lēmumā "Bauskas novada 

pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes 

"Vecumnieku Mūzikas un mākslas skola" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu"". 

 

 

21.p. 

Par papildu finansējumu būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam Vecumnieku vidusskolas 

ēkas pārbūvei. 

(A.Okmanis, R.Simanovičs, L.Baha, I.Latviete, I.Pētersone, A.Jātnieks, M.Cimermanis, 

A.Mačeks, J.Kalniņš, G.Kalniņš, R.Melgailis) 

Ziņo: A.Okmanis, R.Simanovičs. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņot.  

 R.Simanovičs ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par papildu finansējumu būvdarbu 

izmaksu sadārdzinājumam Vecumnieku vidusskolas ēkas pārbūvei. Lēmuma projektā 

hronoloģiski atrunāts par situāciju līdz šodienai. Pašvaldībā tika iesniegti personu 

apvienības “Kvintets M un REMCE” aprēķini par būvdarbu sadārdzinājumu attiecībā uz 

ēkas būvniecības pēdējo etapu – labiekārtošanas darbiem, iekšējiem un ārējiem apdares 

darbiem, vājstrāvu tīkliem, apkuri, ventilāciju un gaisa kondicionēšanu. Pamatojoties uz 

būvdarbu indeksācijas metodi, tika veikti aprēķini būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam, 

papildus nepieciešams finansējums 910 221,87 EUR apmērā, ieskaitot PVN. Lēmuma 

projekts paredz apstiprināt papildus izmaksas 910 221,87 EUR apmērā un kopējās plānotās 

izmaksas projekta īstenošanai 10 692 870,34 EUR apmērā, ieskaitot PVN. 

 L.Baha jautā par objekta faktisko izpildi un kas notiks gadījumā, ja objektu šajā gadā 

nepabeidz. R.Simanovičs atbild, ka kopumā uz septembra sākumu apgūti apmēram 3,7 milj. 

EUR, iespējamais darba uzdevums, kas jāapgūst līdz gada beigām – ēka ir pilnībā zem 

jumta, logi, labiekārtots iekšpagalms starp jaunbūvi un esošo skolu ar piekļuvi virtuvei; 

gada beigās varēs saprast darbu izpildi, jo arī laika apstākļi ir neparedzami. L.Baha turpina 

– šogad ir spēkā esošs aizņēmums, kurš šogad ir jāiztērē, bet tad sanāk, ka nākamā gada 

budžets jāfinansē pašvaldībai. A.Okmanis uzsver, ka lēmumā nav norādes par piešķiršanu, 

tiek apstiprinātas izmaksas, bet var būvēt tik, cik šogad pietiek naudas; lai varētu 

procentuāli noteikt sadārdzinājumu, tam ir jābūt iekļautam, jo būvnieks tad nevar veikt 

darbus. L.Baha jautā, kas notiks nākamgad. I.Latviete paskaidro, ka aizņēmuma termiņš ir 

līdz 2023.gada 31.decembrim, sastādot budžetu, jau tika prognozēts, ka šogad to nepabeigs, 

uz nākamo gadu iezīmēti pašvaldības budžeta līdzekļi. Sagatavotais lēmuma projekts neskar 

šī gada budžetu, tas netiek mainīts, pēc šī brīža situācijas un līguma nosacījumiem tie darbi, 

kas šogad netiks izpildīti, neizņemot visu paredzēto aizņēmumu, pāries uz pašvaldības 

budžetu; vai nākamajos gados var skatīt citas aizņemšanās iespējas. I.Pētersone jautā, cik 

varētu pāriet uz nākamajiem gadiem. I.Latviete paskaidro, ka bez šī papildus gandrīz 1 milj. 

EUR, uz nākamo gadu pāriet 1,2 milj. EUR plus 1 milj. EUR, kas minēts šajā lēmuma 

projektā.  
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 A.Jātnieks norāda, ka ilgu laiku būvnieks neveica darbus objektā, nepiekrīt un 

neatbalsta šādas summas apstiprināšanu dēļ laika novilkšanas; vēlētos saņemt novada 

izvērtējumu precīzi pa izmaksu pozīcijām, lai saprastu, kur radies sadārdzinājums, vai tas 

tika izdarīts; iesaka jautājuma atlikšanu līdz pilnīgai skaidrībai par izmaksām, vēlētos 

dzirdēt būvnieka skaidrojumu. R.Simanovičs paskaidro, ka tika izmantota tā pati metode, 

kas pagājušajā gadā citos objektos, pamatojoties uz indeksāciju, pārbaudīti procentpunkti, 

ko iesniedzis būvuzņēmējs, un kādi ir faktiskie procentpunkti atbilstoši Centrālās Statistikas 

pārvaldes datiem; pēc tabulas, kas tika iesniegta pie informācijas datnēm, sanāk, ka 

būvuzņēmējs nepamatoti sadārdzinājis darbus, t.sk. PVN, nepilni 38 000 EUR; ar datiem 

iespējams iepazīties klātienē, tika izvērtēta katra tāmes pozīcija; saistībā ar laikā 

neuzsāktiem darbiem – būvniekam tikai pagājušā gada septembrī tika nodota būvdarbu 

zona, rudenī darbi tika kavēti laika apstākļu dēļ, kavēja arī papildu darbi, kad bija jāizrok 

papildu apjomi. A.Okmanis precizē, vai šie nepilnie 38 000 EUR iekļauti 910 221,87 EUR. 

R.Simanovičs atbild, ka nav iekļauti. A.Okmanis norāda, ka būvnieks nav aicināts uz sēdi, 

bijušas jau sarunas iepriekš par risinājumiem.  

A.Jātnieks turpina par izvērtējumu saistībā ar būvnieka darbu kavējumu, tad 

sadārdzinājuma nebūtu, uzskata, ka nav loģikas, vai izvērtējumā tika ņemts vērā sākuma 

perioda kavējums. A.Okmanis apstiprina, ka tas tika ņemts vērā, ja būvnieks neievēro 

būvniecības termiņus, tad viņam pienākas līgumsods, termiņi tiks kavēti, tiks izvērtēts 

līgumsoda apmērs.  

 M.Cimermanis jautā par ekspertīzes datiem, uz kā balstījās; statistikas pārvaldes dati ir 

nepilnīgi. Izsakās par savu pieredzi, par būvnieku attieksmi pret pašvaldībām. R.Simanovičs 

atbild, ka tāmes izvērtēja Būvniecības nodaļa; varēja veikt arī iepirkumu ekspertu piesaistei; 

sarunās ar būvuzņēmēju tika pieaicināts būvuzraugs, kurš norādīja, ja sludinām jaunu 

iepirkumu, tad izmaksas var reizināt ar divi.  

A.Okmanis papildina, ka saistībā ar karadarbību Ukrainā un ierobežojumiem piegādēs un 

materiālu nepieejamībā, tika izmainīti normatīvie akti, līdz tam netika rēķināti 

sadārdzinājumi, darbi bija jāpaveic pēc iesniegtajām tāmēm; normatīvajiem aktiem 

mainoties, tika noteikta metode, pēc kuras veikt tāmju izvērtēšanu vai vērtēt katru piegādi, 

pēc kuras secināts, ka izmaksas būs vēl dārgākas un laikietilpīgāk; vēl viens aspekts, kas 

ietekmē – iepirkuma tāme sastādīta 2018.gadā, Vecumnieku pašvaldība ilgstoši nevarēja 

saņemt kredītu, pēc tā saņemšanas 2021.gadā pirms reformas, būvnieks apliecināja veikt 

darbus pēc 2018.gada cenām, bet formāli tiek rēķināts pieaugums no 2021.gada, apšaubīt 

sadārdzinājumu ir grūti. Ar šo lēmumu tiks akceptēts sadārdzinājums būvniecības procesam 

darbu pabeigšanai līdz šī gada beigām, lai celtne būtu zem jumta, lai pēc tam pēc 

finansējuma iegūšanas var veikt darbu turpinājumu; ja šo lēmumu nepieņem, būvniekam 

tiks piemērots līgumsods un pašvaldībai būs nepabeigta ēka. 

 I.Pētersone izsakās, ka balsoties uz aprēķiniem, nav vietas šaubām; nav pārliecības par 

darbu pabeigšanu līdz gada beigām, jādomā par to, lai ēka tiktu zem jumta, nav pārliecības 

par darbu izpildi, piešķirot naudu nākamajiem etapiem. A.Okmanis precizē, ka nav runa par 

nākamo gadu, šajā summā, palielinot sadārdzinājumu, ir šī gada darbi jumtam, logiem, 

sienām, jo pēc 2018.gada cenām ēku vairs nevar uzbūvēt; pieņemam lēmumu par to, ka 

apliecinām, ka būvnieks par jaunajām cenām var veikt darbus šogad; lēmumā nav naudas 

piešķiršana, bet tiek apstiprinātas kopējās projekta izmaksas. I.Pētersone konkretizē par 

darbiem. A.Mačeks papildina, ka, lai jumtu uzliktu, jānopērk un jāievieto kondicionēšanas 

iekārtas, kā arī logus par 2018.gada cenu nevar nopirkt; rezumē, ka jāapstiprina 

sadārdzinājums precei; sadārdzinājums tiek segts no mēbelēm un precēm, kas bija plānotas 

līdz pabeigšanai, jo tās par iepriekšējo cenu vairs nevar iegādāties, būs nepieciešams jauns 

iepirkums. Šī summa tiek nodefinēta kā sadārdzinājums, lai var maksimāli izdarīt šogad.  

 J.Kalniņš jautā, vai iekārtas ir pasūtītas, lai uzliktu jumtu. R.Simanovičs atbild, ka 

pasūtītas.  
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 G.Kalniņš piebilst, ka iepriekšējie lēmumi tika apstiprināti, nevērtējot objektu 

sadārdzinājumus; jāsaprot, ka šis objekts ir liels, tāpēc summas arī ir apjomīgas. Iepriekš 

aicinājis izvērtēt, cik jaunus objektus realizēt, ievērtējot lielo objektu sadārdzinājuma un 

pabeigšanas izmaksas; īsti cita varianta nav; nomainot būvnieku, kurš pildīs objekta 

garantijas saistības. 

 J.Kalniņš jautā, kādas būs pašvaldības sankcijas attiecībā pret būvnieku, ja ēka netiks 

zem jumta, pieprasa atbildību no būvnieka. Izsakās par būvnieka darba attieksmi. 

 R.Melgailis oponē J.Kalniņam, izsakoties par darbu sākuma periodu, ka sarunās ar 

būvnieku tika norādīts, ka būvnieks par šo cenu nevarēs ēku uzbūvēt; būvmateriālu piegādē 

pēc kara sākuma mainījās piegādes vietas; šis objekts ir sadalīts etapos, likumsakarīga 

secība, lai pieņemtu lēmumu, lai būvnieks var objektu pabeigt. 

 L.Baha jautā, vērtējot objektu kopumā visos etapos, kāds ir līguma izpildes gala 

termiņš, kad būvei jābūt nodotai ekspluatācijā; vai būvuzņēmējs apzinās, ka kavējot 

starptermiņus, atbilstoši līgumam var tikt piemērots līgumsods, kas šajā gadījumā ir 

neizbēgami. R.Simanovičs atbild, ka līguma termiņš sanāca šī gada 30.jūnijs, bet attiecībā 

uz līgumā noteikto tehnoloģisko pārtraukumu no 2022.gada 16.decembrim līdz 2023.gada 

22.martam, gala termiņš tika noteikts šī gada 4.oktobris. Šonedēļ saņemta būvuzņēmēja 

vēstule ar pierādījumiem un attaisnojumiem par būvdarbu līguma termiņa pagarināšanu. 

 M.Cimermanis iesaka turpmāk lielu objektu būvniecības iepirkumos pievērst lielāku 

uzmanību būvniekam, izvērtējot kompānijas, kuras drīkst startēt šādos iepirkumos, vadībai 

un izpilddirektoram iesniegt priekšlikumus, kā šādu procesu organizēt.  

 No sēdes plkst.10:15 aiziet L.Baha. 

 A.Okmanis izsakās par šo situāciju – piekrīt J.Kalniņa viedoklim attiecībā par 

būvuzņēmēja attieksmi, bija noskaņots, ka darbība ar to ir jāpārtrauc, bet apzinās ēkas 

sekas; tāpēc labākais ir panākt ēkas nodošanu zem jumta un tālāk lemt par pārējiem 

apstākļiem, iespējamiem pagarinājumiem un līgumsodiem.    

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Raitis Ābelnieks, Vilnis Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  1 (Arnolds Jātnieks) 

"atturas" -  2 (Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 415 "Par papildu finansējumu būvdarbu 

izmaksu sadārdzinājumam Vecumnieku vidusskolas ēkas 

pārbūvei". 

 

 

22.p. 

Par nekustamā īpašuma “Rāmas”, Iecavas pagastā, Bauskas novadā (zemes vienības 

kadastra apzīmējums 4064 002 0333) detālplānojuma apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  
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 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 416 "Par nekustamā īpašuma ''Rāmas", 

Iecavas pagastā, Bauskas novadā (zemes vienības kadastra 

apzīmējums 4064 002 0333) detālplānojuma apstiprināšanu". 

 

 

23.p. 

Par dalību Zemgales plānošanas reģiona konkursā remigrācijas atbalsta pasākumiem. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdē, vai 

nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 417 "Par dalību Zemgales plānošanas 

reģiona konkursā remigrācijas atbalsta pasākumiem". 

 

 

24.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Rīgas ielā 46 k-2 fasādes restaurācijai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 418 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

ēkas Bauskā, Rīgas ielā 46 k-2 fasādes restaurācijai". 

 

 

25.p. 

Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2023.gada 30.marta saistošajos 

noteikumos Nr.3 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2023. gadam”” 

apstiprināšanu. 

(A.Okmanis, I.Spurķe) 

Ziņo: A.Okmanis, I.Spurķe. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņot par 

precizējumiem. 

 I.Spurķe ziņo, ka budžeta materiālos veiktas izmaiņas salīdzinot ar Finanšu komitejā 

skatīto redakciju, iekļaujot mērķdotāciju pedagogu atlīdzības un speciālo skolu uzturēšanas 

izdevumus 4,8 milj. EUR apmērā, dotāciju mūzikas un mākslas skolām 267 000 EUR 

apmērā, papildu dotācija sporta skolām 25 600 EUR apmērā, attiecīgi par šīm summām 

pieaugusi arī izdevumu daļa.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 419 "Par saistošo noteikumu "Grozījumi 

Bauskas novada domes 2023.gada 30.marta saistošajos 

noteikumos Nr.3 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 

2023.gadam"" apstiprināšanu". 
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26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības Dzīvokļu komisijas 2023.gada 8.augusta lēmuma “Par 

ziņu anulēšanu dzīvesvietas […]. deklarācijā […]” apstrīdēšanu.  

(slēgtā sēdes daļa) 

(A.Okmanis, L.Mežsarga) 

Ziņo: A.Okmanis, L.Mežsarga. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas sēdē un 

norāda, ka uz sēdi ieradusies personas pilnvarotā persona. Lūdz L.Mežsargai ziņot. 

 L.Mežsarga informē, ka pašvaldībā saņemts personas iesniegums, kurā iesniedzējs 

apstrīd Dzīvokļu komisijas lēmumu. Tiek izklāstīti fakti par iesniedzēja argumentiem 

lēmuma atcelšanai un pašvaldības sūdzības izskatīšanas gaitas un lēmuma atbilstības 

normatīvajiem aktiem pārbaudes laikā konstatētajiem faktiem. Secināms, ka, ievērojot visus 

izklāstītos faktiskos apstākļus un Dzīvesvietas deklarēšanas likuma normas un to mērķi, 

Dzīvokļu komisijas lēmums pēc sava satura ir atbilstošs tiesību normām un atstājams 

negrozīts. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Aivars Okmanis) 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 420 "Par Bauskas novada pašvaldības 

Dzīvokļu komisijas 2023.gada 8. augusta lēmuma "Par ziņu 

anulēšanu dzīvesvietas "[…]. deklarācijā [...]" apstrīdēšanu". 

 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada Sociālais dienests” 2023.gada 

11.augusta lēmuma Nr.SD/2023/1-3/5150 “Par apbedīšanas pabalsta piešķiršanu” 

apstrīdēšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 421 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Bauskas novada Sociālais dienests" 2023.gada 

11.augusta lēmuma Nr.SD/2023/1-3/5150 "Par apbedīšanas 

pabalsta piešķiršanu" apstrīdēšanu". 

 

 

28.p. 

Par Bauskas novada Būvvaldes 2023.gada 24.augusta lēmuma “Par atteikumu izsniegt 

reklāmas izvietošanas atļauju Rīgas ielā 16, Iecavā” apstrīdēšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 422 "Par Bauskas novada Būvvaldes 

2023.gada 24.augusta lēmuma "Par atteikumu izsniegt 

reklāmas izvietošanas atļauju Rīgas ielā 16, Iecavā" 

apstrīdēšanu". 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa 

teritorija 6”, Codes pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 
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Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 423 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piekrītošā nekustamā īpašuma "Rail Baltica dzelzceļa teritorija 

6", Codes pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā". 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 6-7, Garoza, 

Mežotnes pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 424 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 6-7, Garoza, 

Mežotnes pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu". 

 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Uzvaras iela 10-9, Uzvara, 

Gailīšu pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 425 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Uzvaras iela 10-9, Uzvara, 

Gailīšu pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu". 

 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Viršu mežs”, Gailīšu pagastā 

atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 426 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Viršu mežs", Gailīšu pagastā 

atsavināšanu". 

 

 

33.p. 

Par nekustamā īpašuma Lidlauka ielā 10, Bauskā nodošanu atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 427 "Par nekustamā īpašuma Lidlauka 

ielā 10, Bauskā nodošanu atsavināšanu". 

 

 

34.p. 

Par nekustamā īpašuma Lidlauka ielā 12, Bauskā nodošanu atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 428 "Par nekustamā īpašuma Lidlauka 

ielā 12, Bauskā nodošanu atsavināšanu". 

 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Pilskalna iela 51-35, 

Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 429 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Pilskalna iela 51-35, Bauska, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Salātu iela 18-15, Bauska, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 430 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Salātu iela 18-15, Bauska, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Salātu iela 33-55, Bauska, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 431 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa Salātu iela 33-55, Bauska, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Tilta iela 7 k-1 Bauskā, atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 432 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma Tilta iela 7 k-1 Bauskā, atsavināšanu". 

 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Bauskas iela 11-3, Dāviņi, 

Dāviņu pagasts, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 433 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Bauskas iela 11-3, Dāviņi, 

Dāviņu pagasts, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Eglāji 1”, Skaistkalnes pagastā 

atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 434 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Eglāji 1", Skaistkalnes pagastā 

atsavināšanu". 

 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.4 “Smaidas”, 

Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 435 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.4 "Smaidas", 

Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.38 “Misas 

kūdra 14”, Misa, Vecumnieku pagasts, nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 436 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.38 "Misas kūdra 

14", Misa, Vecumnieku pagasts, nodošanu atsavināšanai". 

 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.9 “Misas 

kūdra 8”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 437 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.9 "Misas kūdra 

8", Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.5 “Misas kūdra 4”, 

Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 438 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.5 "Misas kūdra 4", Misa, 

Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai". 

 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.11 “Misas 

kūdra 1”, Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  
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 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 439 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.11 "Misas kūdra 

1", Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.1 Rīgas iela 

6, Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 440 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.1 Rīgas iela 6, 

Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8 “Pūpoli”, 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 



32 

 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 441 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8 "Pūpoli", 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.4  

“Priedītes”, Vecumnieku pagasts, nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 442 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.4 "Priedītes", 

Vecumnieku pagasts, nodošanu atsavināšanai". 

 

 

49.p. 

Par Vecsaules pamatskolas direktores Aijas Spriņķes atbrīvošanu no amata. 

(I.Romānovs) 

Ziņo: I.Romānovs. 
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 Lēmuma projekts sagatavots, pamatojoties uz karjeras izaugsmes iespēju pašvaldībā, jo 

A.Spriņķe izvēlēta kā piemērotākā kandidatūra Izglītības, kultūras, sporta un labklājības 

departamenta vadītājas amatam. Atbilstoši likumdošanai noteiktajos termiņos un kārtībā 

A.Spriņķe iesniegusi iesniegumu par darba tiesisko attiecību pārtraukšanu kā Vecsaules 

pamatskolas direktorei šī gada 17.oktobrī.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 443 "Par Vecsaules pamatskolas 

direktores Aijas Spriņķes atbrīvošanu no amata". 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 28.septembrī plkst.10:45. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2023.gada 26.oktobrī plkst.9 

 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 74 lp. 

2. 28.09.2023. nolikums Nr.24 uz 1 lp. 

3. 28.09.2023. nolikums Nr.25 uz 3 lp.  

4. 28.09.2023. nolikums Nr.26 uz 3 lp. 

5. 28.09.2023. nolikums Nr.27 uz 4 lp. 

6. 28.09.2023. nolikums Nr.28 uz 1 lp. 

7. 28.09.2023. nolikums Nr.29 uz 1 lp. 

8. 28.09.2023. saistošie noteikumi Nr.19 un paskaidrojuma raksts uz 36 lp. 

9. Vārds/Uzvārds pilnvarotās personas Vārds/Uzvārds 05.09.2023. pilnvara Nr.2484 uz 2 

lp. 

10. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 8 lp. 

 

 

 

Sēdes vadītājs       Aivars Okmanis 

 

 

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 

 


